
V najzaočkovanejšej krajine sveta – v Izraeli
sa situácia s Covidom nezlepšuje, skôr
naopak. Zrejme vsadili na toho najhoršieho
koňa. A to ešte nezačali poriadne likvidovať
očkovaných ľudí vedľajšie účinky a následky
použitých mRNA vakcín
- CZ24 News | 5. února 2021

IZRAEL: V Izraeli je zaočkovaná už vyše jedna tretina populácie, no na počte
novonakazených koronavírusom sa to neprejavuje tak, ako si to mnohí predstavovali. Počet
nakazených príliš neklesal a v posledných dňoch dokonca začal stúpať. Vláda preto uvažuje
o predĺžení lockdownu

https://cz24.news/v-najzaockovanejsej-krajine-sveta-v-izraeli-sa-situacia-s-covidom-nezlepsuje-skor-naopak-zrejme-vsadili-na-toho-najhorsieho-kona-a-to-este-nezacali-poriadne-likvidovat-ockovanych-ludi-ved/
https://cz24.news/v-najzaockovanejsej-krajine-sveta-v-izraeli-sa-situacia-s-covidom-nezlepsuje-skor-naopak-zrejme-vsadili-na-toho-najhorsieho-kona-a-to-este-nezacali-poriadne-likvidovat-ockovanych-ludi-ved/
https://cz24.news/v-najzaockovanejsej-krajine-sveta-v-izraeli-sa-situacia-s-covidom-nezlepsuje-skor-naopak-zrejme-vsadili-na-toho-najhorsieho-kona-a-to-este-nezacali-poriadne-likvidovat-ockovanych-ludi-ved/
https://cz24.news/v-najzaockovanejsej-krajine-sveta-v-izraeli-sa-situacia-s-covidom-nezlepsuje-skor-naopak-zrejme-vsadili-na-toho-najhorsieho-kona-a-to-este-nezacali-poriadne-likvidovat-ockovanych-ludi-ved/
https://cz24.news/v-najzaockovanejsej-krajine-sveta-v-izraeli-sa-situacia-s-covidom-nezlepsuje-skor-naopak-zrejme-vsadili-na-toho-najhorsieho-kona-a-to-este-nezacali-poriadne-likvidovat-ockovanych-ludi-ved/
https://cz24.news/v-najzaockovanejsej-krajine-sveta-v-izraeli-sa-situacia-s-covidom-nezlepsuje-skor-naopak-zrejme-vsadili-na-toho-najhorsieho-kona-a-to-este-nezacali-poriadne-likvidovat-ockovanych-ludi-ved/


Na snímke deväťdesiatdvaročný Joseph Zalman Kleinman, ktorý prežil holokaust, dostáva druhú
dávku vakcíny proti ochoreniu COVID-19 od spoločností Pfizer a BioNTech

Politici vkladajú nádej do vakcinácie obyvateľstva

Mnohí politici sveta, vrátane Slovenska, vkladajú do vakcinácie obyvateľstva obrovské nádeje.
Vyvolávajú pocit, že očkovanie proti koronavírusu je všeliek, ktorý túto „hnusobu“ úplne vyhubí a
nám prinesie slobodu.

V Izraeli už zaočkovali tretinu populácie

Všetky oči sveta sa preto upierajú na Izrael, ktorý je akýmsi „laboratóriom“, kde sledujeme aký vplyv
bude mať očkovanie na „pandémiu“.
Izrael je totiž najzaočkovanejšia krajina sveta. Zaočkovaných je už vyše 3,2 milióna obyvateľov, čo
predstavuje viac ako jednu tretinu z celkového počtu ľudí tam žijúcich.

Očkovanie zatiaľ nezaberá

Prvotné pozorovania však neprinášajú príliš veľa optimizmu. Tretia vlna koronavírusu, ktorá sužuje
Izrael prakticky už od konca roka, nijako nepoľavuje, skôr naopak.

Podľa štatistík z portálu Worldometers.info 20. 12. 2020, teda v prvý deň očkovania zaznamenali v
Izraeli 1 874 novonakazených ľudí koronavírusom. Napriek masívnemu očkovaniu sa počty
nakazených každým dňom rapídne zvyšovali až k januárovým číslam, kde sa denné
prírastky pohybovali okolo 8 až 9-tisíc prípadov nakazených.

Koncom januára síce čísla začali mierne klesať na zhruba 5 až 7-tisíc denne, no najnovšie
februárové čísla vykazujú opäť stúpajúci trend. Prvého februára to bolo už 8 811 nakazených,

https://www.worldometers.info/coronavirus/country/israel/


druhého februára 7 732 a posledný dostupný údaj za stredu ukazuje až 8 896 infikovaných ľudí
koronavírusom.

Izraelská vláda chce predĺžiť lockdown

Aj samotné izraelské ministerstvo zdravotníctva priznáva, že napriek vysokej zaočkovanosti
obyvateľstva sa nedarí zraziť čísla nakazených nadol. Izraelská vláda preto uvažuje o ďalšom
predĺžení lockdownu, ktorý majú v krajine už od konca decembra. Informuje The Times of Israel na
stránke.

Očkovať už budú aj 16-ročných

Vláda zároveň od štvrtku začala očkovať ľudí nad 16 rokov. Doteraz mali prednosť ľudia nad 35 rokov
a ľudia s rôznymi zdravotnými problémami. Ministerstvo zdravotníctva uviedlo, že prvú dávku
vakcíny dostalo celkovo už 3 236 859 Izraelčanov, z ktorých 1 855 071 dostalo už aj druhú dávku.

Vakcína nie je všeliek

Zdá sa teda, že očkovanie nie je všeliek, ktorý totálne vyhubí koronavírus. Okrem toho sa čoraz viac
objavujú nové mutácie koronavírusu, na ktoré súčasné vakcíny nemusia zaberať. V tejto súvislosti sa
hovorí najmä o Juhoafrickej mutácii, ktorá už dorazila aj do Európy.

Koronavírus spôsobujúci ochorenie Covid-19 bude medzi nami zrejme navždy a preto namiesto
výroby vakcín, na ktorých zarábajú farmaceutické firmy, by sa ľudstvo malo naučiť s koronavírusom
žiť a vlády by mali skôr podporovať imunizáciu obyvateľstva vitamínmi. Dobrou správou je, že
koronavírus podľa slov odborníkov bude čím ďalej tým viac mutovať, čo zároveň znamená, že bude
pravdepodobne menej nebezpečný.
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